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Abstract (en)
The invention relates to a heat exchanger, in particular for a refrigerator, having a housing and at least one fan for blowing out the air flowing through
the heat exchanger through an outlet orifice of the housing. In order to avoid energy losses during a defrosting operation and to save energy costs,
there is fitted, on the outside of the outlet orifice (4) of the housing (1), a flexible piece of sheet-like material (6, 15) which, when the fan is running,
permits the cooled air to blow out unhindered into the surrounding room, but which collapses when the fan is switched off and thus covers the outlet
orifice of the housing, so that it is not possible, during the defrosting process, for humid, warm defrosting air to flow out into the environment through
the outlet orifice of the housing. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Wärmetauscher, insbesonere bei einem Kühlgerät, mit einem Gehäuse und wenigstens einem Ventilator zum Ausblasen der durch
den Wärmeaustauscher strömenden Luft durch eine Austrittsöffnung des Gehäuses, wird zur Vermeidung von Energieverlusten bei einem
Abtauvorgang und zur Einsparung von Energiekosten auf der Ausßenseite der Austrittsöffnung (4) des Gehäuses (1) eine flexibles Flächenstück
(6,15) angebracht, das bei laufendem Ventilator die gekühlte Luft ungestört in den umgebenden Raum austreten läßt, bei abgeschaltetem Ventilator
aber in sich zusammenfällt und dadurch die Austrittsöffnung des Gehäuses abdeckt, so daß beim Abtauvorgang keine feuchtwarme Abtauluft durch
die Austrittsöffnung des Gehäuses in die Umgebung austreten kann. <IMAGE>
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